<u>Jackson Local Schools</u> STUDENT HANDBOOK ACKNOWLEDGMENT FORM 杰克逊学区学生手册知情表

The Elementary Student Handbook is located on the main webpage for each elementary school. To find the Elementary Student Handbook please follow these directions:

小学生手册位于每所小学的主页上。 要找到小学生手册, 请按照以下说明:

- 1. Go to http://jackson.stark.k12.oh.us/
- 2. Click on <u>Schools</u> and click on your student's school.

3. Find the Elementary Student Handbook (located to the left on the school homepage).

1.转到http://jackson.stark.k12.oh.us/

2.点击<u>学校</u>并点击你学生的学校。

3.找到小学生手册(位于学校主页的左侧)。

Then complete the form below and return it to your student's homeroom teacher.

然后填写下面的表格,并将其返还给您的学生的班主任老师。

☐ I have read the Jackson Local School District Elementary Student Handbook online and reviewed it with my son/daughter. As the Parent/Guardian, we understand that he/she is responsible for adhering to all of the policies and procedures contained in this student handbook.

我在线阅读过杰克逊学区小学生手册并与我的儿子/女儿一起研读。作为家长/监护人,我们理解他/她负责遵守本学生手册所包含的所有政策和程序。

Student Name (学生姓名)

Parent/Guardian Signature(家长签名)

Date (日期)

□ I am unable to access the Elementary Student Handbook from home. I would like to receive a paper copy. (我无法在家里访问小学生手册。 我想要接收纸质副本。)

Parent/Guardian Signature (家长或监护人签名)